## Directors and Senior Management 董事及高級管理層

**CAO Yixiong Alan** (曹亦雄), aged 49, has been appointed as an independent non-executive director, chairman of the audit committee and a member of remuneration committee of the Company since 14 October 2010.

曹亦雄·49歲·自二零一零年十月十四日起獲委任 為本公司獨立非執行董事·審核委員會主席及薪酬 委員會成員。

Mr. Cao holds a Bachelor's degree in Accounting from Sonoma State University and an MBA degree from the Anderson School of the University of California, Los Angeles. He worked at the auditing department of Coopers & Lybrand between 1993 and 1996, and obtained his CPA license (California, United States) in 1996. From 1997 to 2002, he worked at J.P. Morgan and Merrill Lynch in their respective private banking divisions. Since 2002, he has been the Executive Director of Etech Capital, a subsidiary of Etech Securities, Inc., responsible for its Greater China private equity advisory business. He is also currently the Chief Executive Officer, Director and Founding Partner of Shanghai Great Wall Etech Capital Management Company, a joint venture between China Great Wall Asset Management Company, one of the largest Chinese asset management companies, and Etech Group. Mr. Cao is also currently the Chairman of the Board of Supervisors of Chongqing Tongli Heavy Machinery Manufacturing Co., LTD.

曹先生持有加州州立索諾瑪大學頒授的會計學士學位,以及加州大學洛杉磯分校安德森商學院頒授的工商管理碩士學位。曹先生於一九九三年至一九九六年在Coopers & Lybrand的審計部門工作,並於一九九六年取得美國加州的註冊會計師執照。由一九九七年至二零零二年,他分別於J.P.摩根及美林證券公司私人銀行部工作。自二零零二年起,他便擔任美國億泰證券集團的附屬公司億泰資本的執行董事,負責大中華區私募股權投資諮詢業務。他目前亦是上海長城億泰股權投資管理有限公司、中國最大資產管理公司之一的中國長城資產管理公司及美國億泰集團的合營企業)的行政總裁、董事兼發起合夥人。曹先生目前亦是重慶同力重型機器製造有限公司監事會的主席。

Mr. Cao personally held 300,000 share options in the Company as at 31 December 2017.

截至二零一七年十二月三十一日, 曹先生個人持有 300,000份本公司的購股權。